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Nov nadzorni svet Krke

KANAL A, 20.08.2015, SVET NA KANALU A, 18.10

GREGOR TREBUŠAK: No če je država počasna tam, kjer bi morala finančno pomagati, pa je precej bolj
aktivna tam kjer denar še je. Govorimo sedaj o farmacevtskem velikanu Krki. Na današnji skupščini so
izvolili novi nadzorni svet, ki bo bdel nad direktorjem Jožetom Colaričem. Karmen Lugarič je šla na
dolenjsko, da preveri ali se dolgoletnemu direktorju res zaradi politike maje stolček?
JOŽE COLARIČ (predsednik uprave Krke): Dober dan.
KARMEN LUGARIČ: Dober dan. Gužva.
COLARIČ: Danes vas pa je.
LUGARIČ: To ni toliko še.
COLARIČ: Kot Rusov.
LUGARIČ: No in prav Rusi oziroma ruski trg naj bi bil eden od očitkov k vodenju Colariča Krke. Padec rublja
in nezavarovanje tega tveganja. V petih letih naj bi zato Krka izgubila 26 milijonov evrov.
COLARIČ: To ni tako kot požarno zavarovanje pri zavarovalnici, ampak se izpostavljaš rizikom tudi tem,
da se pa v tem času stvari obrnejo in potem moraš ti plačati še dodatno, poleg zavarovalne bom rekel
bom rekel v narekovajih premije, neke kazni.
LUGARIČ: Mali delničarji, teh je za okoli 40 % pravijo, da so bile izgube, a …
RAJKO STANKOVIČ (Društvo malih delničarjev): Bom rekel nismo želeli polemizirati, ker nas je predvsem
veselilo, da je Krka spremenila to naravno ščitenje in ob koncu svoje prezentacije o ščitenju je povedla,
da je zavaroval rubelj in upamo, da je zgodba z valutnimi tveganji enkrat za vselej končana v Krki.
LUGARIČ: Rubelj naj bi v naslednjem letu še padal, predvsem  zaradi padanja cene nafte, ki jo ima Rusija
kot vitalno surovino za prihodke. A nekatere naj bi motila tudi prevelik delež izpostavljenosti Krke do
ruskega trga.
COLARIČ: Hvala bogu, da delamo z Rusijo, tam je skoraj 150 milijonov ljudi, saj nebi bili povsem gladki,
če tega nebi delali. Krka več kot 50 let prodaja v Ruski federaciji in bo prodajala še tisti čas, ko bom jaz
predsednik uprave in ko bo naslednji predsednik uprave.
LUGARIČ: In dodaja, da ima zagotovilo lastnikov glede podpore. Dobil jo je tudi za 2,5 evra dividende na
delnico. Pa je Krkina delnica še vedno dobra odločitev za investitorje?
MATEJ RIGELNIK (NLB Privatno bančništvo): Krka je dobra odločitev, tudi ravno iz skupščine smo izvedeli,
da bo dividenda višja, kot je bila napovedana s strani uprave in nadzornega sveta, izplačala naj bi 2,50
evra na delnico, kar je približno 10 % več kot lansko leto. Tako da Krka pri trenutnih cenah ponuja nekje
3 do 4 % dividendno donosnost.
LUGARIČ: Iz Krkinega dobička pa se bo v državno malho nateklo za 21 milijonov evrov.
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